
Lasteaed Laanelill hoolekogu protokoll nr 2-2024/2025 
 

 

Toimumise koht: Lasteaed Laanelill Tuigo maja 

Toimumise aeg: 6. veebruar 2025, kell 16:30-18:30 

Koosolekut juhatas: Kristi Brokko 

Koosolekut protokollis: Astrid Sarnit 

 

Koosolekul osalesid: Kristi Brokko, Astrid Sarnit, Helerin Matsukevitš, Charis Mändre, 

Rauno Kikkas, Kaisa Vahtla, Marge Jaasi-Mägi. 

 

Puudusid: Mariliis Hollo, Mariliis Limbak, Kadi-Riin Sarapuu. 

 

Hoolekogu koosoleku päevakord: 

 

● Arengukava kinnitamine 

● Valverühma korralduslik pool  

● Puhastusvahendite kättesaadavus lastele ja lasteaiapoolne kontroll 

● Lapse arengu tagasiside jagamine ELIISI 

● Ühisüritused 

● Õppematerjalide jagamine koju 

● Lasteaia ala turvalisuse ettepanekud 

● Kuivatusruumid rühmades 

● Esikute põrandakatted 

● Tervishoiutöötaja palkamine ja haigustest teatamine ELIISI 

● Muud küsimused 

 

1. Arengukava kinnitamine: Direktor tutvustas lühidalt arengukava. Selles on kolm põhilist 

arengusuunda - hea koostöö, hea alusharidus ja hea töökoht.  

Uudishimuõpe on projektõpe uues kuues. Lisaks on selles ka supertiimi raamkokkulepped, et 

majasisene kokku kasvamine oleks veel sujuvam ja probleemid tuleksid välja varakult ning 

nendega saaks tegeleda. Lisaks tegutsetakse majas selle nimel, et saada töösse toimiv 

mentorsüsteem (alustavale õpetajale mõeldes).  

 

Otsus: Arengukava kooskõlastatud ja kinnitatud ühehäälselt hoolekogu poolt. 

 

2. Valverühma korraldusest tekkis arutelu selles osas, et kas õhtuti peab olema valverühm ja 

kui siis, mis kellast. Vanematel oli mure, et lapsed on juba 17:25 valverühma viidud. See 

tuleneb sellest, et õpetaja tööpäev lõppeb 17:30 ning selle tõttu viiakse lapsed mõned minutid 

varem valverühma ruumi, et õpetaja saaks oma rühmas asjad lõpetatud õigeaegselt.  

Lisaks oli arutelu suvise valverühma üle. Direktor seletas, et juulikuu on puhkuste kuu,   

vajaduspõhiselt on avatud valverühm kohta vajavatele lastele (sellel aastal Tuigo majas). 

Õpetajad hakkavad puhkama juba 16. juunist, seega alates sellest ajast võivad lapsed olla 

ühendatud rühmades.  



 

3. Puhastusvahendid on kõigis rühmades vannitoas kõrgel riiulil, milleni lastel kättesaadavus 

puudub. Vahend, mida rühmades kasutatakse, on ohutu. Keegi tahtlikult laokile asju ei jäta. 

Samuti on sel aastal majja tulemas tervisekaitseametnik.  

 

4. Tagasiside andmine- Lapsevanemad on tundnud muret, et nad ei saa piisavalt tagasisidet 

lapse kohta. Põhjalik tagasiside andmine toimub üks kord (IAK lapsel 2 korda) aastas 

arenguvestlustel. Igapäevast tagasisidet küsida õpetajate käest otse või kirjutada õpetajale, et 

on mure või soov teada rohkem lapse tugevuste ja abivajaduste kohta.  

 

5. Lapsevanemad on avaldanud soovi, et rühmas võiks toimuda rohkem ühisüritusi. Jõuti 

arusaamale, et tuleks teha ettepanekud otse rühma, arutada rühmaõpetajatega see soov läbi. 

Ühisürituste osas lepitakse üldiselt kokku esimesel lapsevanemate koosolekul. 

 

6. On tulnud soove lastevanematelt, et õpetajad võiksid jagada koju õppematerjale. Arutelu 

käigus jõuti arusaamale, et õppematerjalide eraldi andmine/koostamine vanematele teeks 

õpetajate elu veel aja- ning töömahukamaks. Samuti soovitati vanematele edasi anda mõte, et 

tegelikult õpivad lapse kõige paremini igapäevaste toimetamiste ajal rääkimisega ning 

arutlemisega. Direktor soovitas lugeda Eliisist päevakirjeldusi ning arutleda lapsega sellest 

lähtuvalt. 

 

7. Lasteaia ümbruse turvalisuse osas leiti, et lapsevanema ülesanne on jälgida oma last, et nad 

parklas autotee peale ei jookseks. Lisaks on kergliiklustee ja maantee vahel sügav kraav, mis 

omakorda takistab lastel liiga kiiresti teele jõudmist. Kiiruspiirangute kohapealt kirjutab 

hoolekogu esimees valda ning transpordiametisse (ehk aia lisamisest ning kiiruse puhul 

naerunäo ja kurva näo näidiku paigaldamisest). Vallavalitsuse esindaja lubas anda info edasi 

kohalikule politseinikule, et ta käiks patrullimas lasteaia juures aeg-ajalt.  

 

8. Kuivatusruumid rühmades on vanemate sõnul jahedad ning laste riided ei kuiva õhtuseks 

koju minemise ajaks ära. Direktor selgitas, et kuivatuskappide seadistusi alles katsetatakse 

ning proovitakse nüüd soojemate temperatuuride ja teiste programmidega. Lisaks on hea 

soovitus, et lapsel oleks olemas eraldi koju minemiseks riided ning kindad (ideaalis ka müts).  

 

9. Vanematelt tuli mure, et tamburites on põrandad märjad/porised ning lastele järele tulles 

saavad sokid märjaks. Sellega seoses võiks olla maas porimatid. Direktor sõnas, et sellega 

tegeletakse, hinnapakkumised on juba võetud. Ruumide põrandate temperatuur sai ka 

seadistatud soojemaks, mis loodetavasti parandab olukorda.  

 

10. Tervishoiutöötaja palkamisest - Kuna lasteaedades saab töötada tehniliselt meditsiini 

hariduseta inimene tervishoiutöötajana, siis ei näha mõtet maksta inimesele. Pigem tuleks 

leida võimalus teha rühmasisesed kokkulepped haigete laste osas (teha näiteks eraldi rühma 

koosolek). Lisaks saavad vanemad jälgida Terviseameti lehte, kus saab kõige adekvaatsemat 

infot tervist puudutavates küsimustes.  

 



11. Samuti on vanemad märganud, et lapsevanemad käivad lastega parklast tulles (ja minnes) 

otse üle muru. Arutelu käigus jõuti arusaamale, et oodatakse kevad ära ja siis vaadatakse, 

mis selle osaga parklas saab. Senimaani tuleks vanematele südamele panna, et üle muru osa 

ei käida. Lasteaed korraldab sinna hoiatava sildi.   

 

12. Vanemad ja õpetajad on mures laste jalanõude hoiustamise pärast. Leitakse, et hetkel 

kasutusel olev süsteem ei ole hea, laste jalanõud ei mahu nende riiulite peale ära, ülemiste 

jalanõude vesi tilgub alumiste peale jne. Lasteaed on murest teadlik, selle peale mõeldakse, 

kuidas olukorda parandada saaks.  

 

13. Lasteaias on planeeritud kogu personali koolituspäev 6. märtsil. Palutakse kõikidel hoolekogu 

esindajatel oma rühma vanematega see päev kooskõlastada.  

 

OTSUS: sulgeda rühmad 6.03.2025 peale lõunat, avada üks valverühm. 

 

14. Direktor palus kaaluda Kallistajate rühma laste arvu suurendada. Hoolekogu liikmed olid 

sellega üksmeelselt nõus. 

 

OTSUS: Suurendada laste arvu Kallistajate rühmas ühe koha võrra (15+1).  

 

 

 


